



SUN SAVEASSURED

**Giving you
maximised
earnings and
protection**

FORWARD ➔ Your Life

 **CIMB BANK**

What is Sun SaveAssured?

Sun SaveAssured is a unique, non-participating endowment plan that:

- guarantees 100% refund of the total premium payable upon policy maturity and includes a guaranteed return of up to 78%* of total premium payable.
- provides protection with 108% of sum assured payable for death and total and permanent disability (TPD) – Doubled if death is due to accidental causes.
- offers optional Waiver of Premium (WOP) benefit to ensure continuous protection throughout the policy term.

In short, Sun SaveAssured gives you a peace of mind to celebrate life while helping you to fulfil your dreams of a brighter future.

* For premium term of 30 years.

There are 3 types of plan for you to choose from:

Plan A	Basic coverage for death and total & permanent disability (TPD), and maturity benefit plus guaranteed return.
Plan B	Provides basic coverage for death and total & permanent disability (TPD), and maturity benefit plus guaranteed return** + WOP coverage for the life assured.
Plan C	Basic coverage for death and total & permanent disability (TPD), and maturity benefit plus guaranteed return** + WOP coverage for policy owner who is not the life assured***

** Shall include the future premiums that are waived.

***With insurable interest.

More about Sun SaveAssured

This plan provides the following benefits:

Upon maturity	100% of total premium payable plus guaranteed return:	
	Policy Term (Year)	Guaranteed Return (Percentage of total premium payable)
	15	28%
	20	38%
	25	58%
	30	78%

Upon maturity (cont'd.)	Total premium payable shall include premium waived when policy status is under waiver of premium. <i>(Excludes government service tax)</i>
Death (all causes)	108% of sum assured or cash value or total actual premium paid#, whichever is higher.
Death due to accidental causes[^]	Additional 108% of sum assured.
Total and permanent disability (TPD)[^] benefit (all causes)	108% of sum assured or cash value or total actual premium paid#, whichever is higher.
Waiver of premium (WOP)	<p>Plan B: Policy owner = Life assured Future premiums will be waived in the event that the life assured is diagnosed with any 1 of the 36 critical illnesses (CI).</p> <p>Plan C: Policy owner ≠ Life assured[^] Future premiums will be waived in the event that the policy owner dies, suffers from TPD or is diagnosed with any 1 of the 36 critical illnesses (CI).</p> <p><i>(This waiver is not applicable to the life assured.)</i></p>

Total actual premium paid excluding premium waived when policy status is under waiver of premium.

[^] Additional accidental death benefit and TPD coverage shall cease on the policy monthly anniversary, immediately following the life assured's 65th birthday.

[^] WOP coverage for policy owner shall cease on the policy monthly anniversary, immediately following the policy owner's 75th birthday. The TPD benefit under WOP coverage shall cease on the policy monthly anniversary, immediately following the policy owner's 65th birthday.

Sum assured

Easy enrolment with simple health questionnaires for sum assured ranging from RM50,000 to RM250,000.

Full underwriting requirements shall apply for sum assured above RM250,000.

Premium term & payment

Premium term is the same as the policy term. Payment frequency can be monthly, quarterly, half yearly or yearly via credit card or direct debit.

Policy term

You have the freedom to decide the coverage term of 15, 20, 25 or 30 years.

Plan type

Depending on your needs, you can choose a basic plan without WOP (Plan A) or a basic plan with WOP (Plan B & C).

Eligibility (Age last birthday basis)

	Life Assured	Policy Owner
Minimum age of entry	18 years old	18 years old
Maximum age of entry	55 years old	55 years old
Maximum expiry age	75 years old	75 years old

How much is the maturity benefit after WOP?

The maturity benefit shall include the future premiums that are waived in the event the waiver claim occurred during the policy tenure of which the future premiums of the remaining terms are waived.

Example

A life assured aged 35 years old, with 25-year policy term and sum assured RM75,000.

Monthly premium : RM244.20

Policy term : 25 years

Plan : Type B

CI at year 8 : Remaining premiums for next 17 years are waived

Maturity payout## : **115,750.80** (RM244.20 x 25 years x 12 months x 158%)

Assuming life assured survives until maturity.

Commissions

The below illustrates the life assured aged 35 years old, Plan B with 25-year policy term and sum assured RM75,000.

Total monthly premium payable per year = RM2,930.40

Policy Year	Commission	
	Proportion of premium deduction for commissions (%)	Actual yearly amount (RM)
1	25	732.60
2	15	439.56
3	15	439.56
4	5	146.52
5	5	146.52
6	5	146.52
7	5	146.52
8	5	146.52
9	5	146.52
10	5	146.52

The commissions for this plan are borne by the policy owner and paid from the insurance premium to CIMB Bank, provided that CIMB Bank meets the qualifying criteria set by Sun Life Malaysia.

Exclusions

(Note: This list is non-exhaustive. Please refer to the policy documents for further information on exclusions.)

Benefits	Exclusions
Death benefit	Death benefit shall not be payable if the life assured commits suicide (while sane or insane) or dies due to a pre-existing condition within 12 months from the policy issue date or any later reinstatement date. In this case, the policy will be terminated and the total premiums paid will be refunded without interest.
Accidental death benefit	No additional accidental death benefit shall be paid if it is caused directly or indirectly, wholly or partly, by any one of the following occurrences: i) Being under the influence of drugs or any narcotics or due to intoxication by liquor; ii) Breach of law (unless as an innocent party) or membership of an illegal organisation;

Benefits	Exclusions	Benefits	Exclusions
Accidental death benefit (cont'd.)	<ul style="list-style-type: none"> iii) Participation in any hazardous sports or pastime or activities; iv) Self-inflicted injuries or suicide, while sane or insane; or v) Strike, riot, civil commotion. 	Waiver of premium (Plan C) (cont'd.)	<ul style="list-style-type: none"> a) Acquired Immune Deficiency Syndrome (AIDS) or related complexes/conditions; b) Air travel other than commercial flights; c) Breach of law (unless as an innocent party) or membership of an illegal organisation; d) Being under the influence of drugs or any narcotics or due to intoxication by liquor; e) Self-inflicted injuries or suicide, while sane or insane; f) Strike, riot, civil commotion; or g) Pre-existing condition within 12 months from the policy issue date or any later reinstatement date. <ul style="list-style-type: none"> iii) Diagnosis of critical illness of policy owner due to the following occurrences: a) Acquired Immune Deficiency Syndrome (AIDS) or related complexes/conditions; b) Congenital abnormalities; c) The policy owner is diagnosed with critical illness within waiting period; d) Self-inflicted injuries or suicide, while sane or insane; or e) Pre-existing condition within 12 months from the policy issue date or any later reinstatement date.
TPD benefit	<p>No TPD benefit shall be payable if the total and permanent disability of the life assured resulted from the following:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Acquired Immune Deficiency Syndrome (AIDS) or related complexes/conditions; ii) Air travel other than commercial flights; iii) Breach of law (unless as an innocent party) or membership of an illegal organisation; iv) Being under the influence of drugs or any narcotics or due to intoxication by liquor; v) Self-inflicted injuries or suicide, while sane or insane; vi) Strike, riot, civil commotion; or vii) Pre-existing condition within 12 months from the policy issue date or any later reinstatement date. 	Waiting period	Waiting period means 30 days from the policy issue date is applicable to all critical illnesses with exception to Cancer, Coronary Artery Disease Requiring Surgery, Heart Attack and Serious Coronary Artery Disease which shall be subjected to 60 days waiting period.
Waiver of premium (Plan B)	<p>No future premium shall be waived if the diagnosis of critical illness due to the following occurrences:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Acquired Immune Deficiency Syndrome (AIDS) or related complexes/conditions; ii) Congenital abnormalities; iii) The life assured is diagnosed with critical illness within waiting period; iv) Self-inflicted injuries or suicide, while sane or insane; or v) Pre-existing condition within 12 months from the policy issue date or any later reinstatement date. 	Pre-existing condition	<p>Pre-existing condition means any injury, illness, condition or symptom that existed during the 12 months prior to the policy issue date or reinstatement date, whichever is later, for which:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) treatment, medication, advice or diagnosis has been sought or received; ii) an ordinary and prudent person with such injury, illness, condition or symptom would have sought advice or treatment in connection with his/her health; or iii) you knew existed, whether or not treatment, medication, advice or diagnosis was sought or received.
Waiver of premium (Plan C)	<p>No future premium shall be waived if due to the following occurrences:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Death of policy owner due to committing suicide (while sane or insane) or dies due to a pre-existing condition within 12 months from the policy issue date or any later reinstatement date; ii) TPD of policy owner resulted from the following: 		

Important notes

- 1) This is a product brochure and not a policy document. Please refer to the Sales Illustration and Product Disclosure Sheet for more information on the plan as well as the policy documents for the complete terms and conditions of this plan. The information contained in this brochure may be changed without prior notice.
- 2) You should be satisfied that this plan will best serve your needs and ensure that the premium payable under this plan is an amount that you can afford.
- 3) You may cancel your policy within 15 days of its delivery and the premium that you have paid less any expenses incurred for any medical underwriting required will be refunded.
- 4) You are given a grace period of 30 days from the premium due date of each subsequent premium. If you do not pay the premium within 30 day of grace period from the premium due date and if the policy has acquired sufficient cash value, your policy will continue to be in force under automatic premium loan condition. The coverage will remain in force until your cash value is insufficient to pay for the premium due. Your policy will then lapse.
- 5) If you terminate your policy in the early years, you may get back less than the amount that you have paid.
- 6) The policy can be surrendered for its cash value as determined by us, less any indebtedness, provided the premiums have been paid for 36 months or more, while the policy is in force.
- 7) Premium rates are guaranteed throughout the policy term.
- 8) The premium amount paid may qualify for an income tax deduction subject to the Inland Revenue Board.
- 9) All taxes, including but not limited to any goods and services tax, and/or other forms of sales or consumption tax, whether currently in force or implemented after the date of the policy, will be charged in accordance with the applicable legislation at the prevailing rate. Where necessary, Sun Life Malaysia Assurance Berhad (Sun Life Malaysia) will amend the terms of the policy to take into account any such tax.
- 10) You should ensure that important information regarding this plan is disclosed to you and that you understand the information disclosed. Where there is ambiguity, you should seek clarification from the authorised representatives.
- 11) This plan is underwritten by Sun Life Malaysia Assurance Berhad [Registration Number: 199001005930 (197499-U)], an insurer registered with Bank Negara Malaysia under the Financial Services Act 2013.
- 12) This plan is distributed by CIMB Bank Berhad 197201001799 (13491-P) and is located at 17th Floor Menara CIMB, No 1 Jalan Stesen Sentral 2, Kuala Lumpur Sentral, 50470 Kuala Lumpur.

For more information, log on to www.cimb.com.my, call **+603 6204 7788** or visit any of our CIMB Bank branches nationwide.

Connect with us on:  CIMB Malaysia  CIMB_Assists

Underwritten by



Sun Life Malaysia Assurance Berhad
Registration Number: 199001005930 (197499-U)
Level 11, 338 Jalan Tuanku Abdul Rahman
50100 Kuala Lumpur, Malaysia
Telephone (603) 2612 3600 Facsimile (603) 2698 7035
Client Careline 1300-88-5055 sunlifemalaysia.com

A joint venture between Sun Life Assurance Company of Canada and Renggis Ventures Sdn Bhd

Apa itu Sun SaveAssured?

Sun SaveAssured adalah pelan endowmen tanpa penyertaan yang unik, dan:

- menjamin pembayaran balik 100% jumlah premium yang perlu dibayar apabila polisi matang dan merangkumi pulangan terjamin sehingga 78%* daripada jumlah premium yang perlu dibayar.
- menyediakan perlindungan dengan membayar 108% daripada jumlah yang diinsuranskan untuk kematian dan hilang upaya menyeluruh dan kekal (TPD) – Berganda sekiranya kematian adalah disebabkan oleh kemalangan.
- menawarkan manfaat pilihan Pengecualian Pembayaran Premium (WOP) untuk memastikan perlindungan berterusan sepanjang tempoh polisi.

Secara ringkasnya, Sun SaveAssured membolehkan anda meraikan kehidupan dengan tenang sementara membantu anda memenuhi impian masa hadapan yang gemilang.

* Untuk tempoh premium 30 tahun.

Terdapat 3 jenis pelan untuk pilihan anda:

Pelan A	Perlindungan asas untuk kematian dan hilang upaya menyeluruh dan kekal (TPD), dan manfaat kematangan bersama pulangan terjamin.
Pelan B	Menyediakan perlindungan asas untuk kematian dan hilang upaya menyeluruh dan kekal (TPD), dan manfaat kematangan bersama pulangan terjamin** + perlindungan WOP untuk orang yang diinsuranskan.
Pelan C	Perlindungan asas untuk kematian dan hilang upaya menyeluruh dan kekal (TPD), dan manfaat kematangan bersama pulangan terjamin** + perlindungan WOP untuk pemilik polisi yang bukan orang yang diinsuranskan***

** Akan merangkumi premium masa depan yang dikecualikan.

*** Dengan kepentingan insurans.

Mengenai Sun SaveAssured

Pelan ini menawarkan manfaat berikut:

Kematangan	100% jumlah premium yang perlu dibayar bersama pulangan terjamin:	
	Tempoh Polisi (Tahun)	Pulangan Terjamin (Peratusan daripada jumlah premium yang perlu dibayar)
	15	28%
	20	38%
	25	58%
	30	78%
Jumlah premium yang perlu dibayar akan merangkumi premium yang dikecualikan apabila status polisi adalah di bawah pengecualian pembayaran premium. <i>(Tidak termasuk cukai perkhidmatan kerajaan)</i>		
Kematian (semua sebab)	108% jumlah yang diinsuranskan atau nilai tunai atau jumlah premium yang telah dibayar#, yang mana lebih tinggi.	
Kematian akibat kemalangan^	Tambah 108% jumlah yang diinsuranskan.	
Manfaat hilang upaya menyeluruh & kekal (TPD)^Y (semua sebab)	108% jumlah yang diinsuranskan atau nilai tunai atau jumlah premium yang telah dibayar#, yang mana lebih tinggi.	
Pengecualian pembayaran premium (WOP)	<p>Pelan B: Pemilik polisi = Orang yang diinsuranskan Premium masa depan akan dikecualikan sekiranya orang yang diinsuranskan didiagnosis dengan salah 1 daripada 36 penyakit kritikal (CI).</p> <p>Pelan C: Pemilik polisi ≠ Orang yang diinsuranskan^{YY} Premium masa depan akan dikecualikan sekiranya pemilik polisi meninggal dunia, mengalami TPD atau didiagnosis dengan salah 1 daripada 36 penyakit kritikal (CI).</p> <p><i>(Pengecualian premium ini tidak sah untuk orang yang diinsuranskan.)</i></p>	

[#] Jumlah premium yang telah dibayar tidak merangkumi premium yang dikecualikan apabila status polisi adalah di bawah pengecualian pembayaran premium.

[^] Manfaat tambahan kematian akibat kemalangan dan perlindungan TPD akan tamat pada ulang tahun bulanan polisi, serta-merta selepas hari lahir ke-65 orang yang diinsuranskan.

^{^^} Perlindungan WOP untuk pemilik polisi akan tamat pada ulang tahun bulanan polisi, serta-merta selepas hari lahir ke-75 pemilik polisi. Manfaat TPD di bawah perlindungan WOP akan tamat pada ulang tahun bulanan polisi, serta-merta selepas hari lahir ke-65 pemilik polisi.

Jumlah yang diinsuranskan

Penyertaan mudah dengan soal selidik kesihatan yang ringkas untuk jumlah yang diinsuranskan dalam lingkungan RM50,000 hingga RM250,000.

Pengunderitan penuh akan dikenakan untuk jumlah yang diinsuranskan yang melebihi RM250,000.

Tempoh premium dan pembayaran

Tempoh premium adalah bersamaan dengan tempoh polisi. Kekerapan pembayaran boleh dibuat secara bulanan, suku tahunan, setengah tahunan atau tahunan menggunakan kad kredit atau debit terus.

Tempoh polisi

Anda mempunyai kebebasan untuk menentukan tempoh perlindungan sama ada 15, 20, 25 atau 30 tahun.

Jenis pelan

Bergantung kepada keperluan, anda boleh memilih pelan asas tanpa WOP (Pelan A) atau pelan asas dengan WOP (Pelan B & C).

Kelayakan (Berdasarkan umur pada hari jadi terakhir)

	Orang yang Diinsuranskan	Pemilik Polisi
Umur kemasukan minimum	18 tahun	18 tahun
Umur kemasukan maksimum	55 tahun	55 tahun
Umur tamat maksimum	75 tahun	75 tahun

Berapakah jumlah manfaat kematangan selepas WOP?

Manfaat kematangan akan merangkumi premium masa depan yang telah dikecualikan sekiranya tuntutan pengecualian berlaku dalam tempoh polisi, walaupun premium masa depan untuk baki tempoh telah dikecualikan.

Contoh

Orang yang diinsuranskan berumur 35 tahun, dengan tempoh polisi 25 tahun dan jumlah yang diinsuranskan sebanyak RM75,000.

Premium bulanan : RM244.20

Tempoh polisi : 25 tahun

Pelan : Pelan B

CI pada tahun ke-8 : Baki premium untuk 17 tahun akan datang dikecualikan

Bayaran kematangan^{##}: **115,750.80** (RM244.20 x 25 tahun x 12 bulan x 158%)

^{##} Diandaikan orang yang diinsuranskan hidup sehingga pelan matang.

Komisen

Berikut adalah ilustrasi orang yang diinsuranskan berumur 35 tahun, Pelan B dengan tempoh polisi 25 tahun dan jumlah yang diinsuranskan sebanyak RM75,000.

Premium tahunan yang perlu dibayar = RM2,930.40

Tahun Polisi	Komisen	
	Bahagian premium yang ditolak untuk komisen (%)	Jumlah sebenar tahunan (RM)
1	25	732.60
2	15	439.56
3	15	439.56
4	5	146.52
5	5	146.52
6	5	146.52
7	5	146.52
8	5	146.52
9	5	146.52
10	5	146.52

Komisen untuk pelan ini adalah ditanggung oleh pemilik polisi dan dibayar daripada premium insurans kepada CIMB Bank, dengan syarat CIMB Bank memenuhi kriteria kelayakan yang ditetapkan oleh Sun Life Malaysia.

Pengecualian-pengecualian

(Nota: Senarai ini adalah tidak menyeluruh. Sila rujuk kepada dokumen-dokumen polisi untuk maklumat lanjut mengenai pengecualian-pengecualian.)

Manfaat	Pengecualian-pengecualian
Manfaat kematian	<p>Manfaat kematian tidak akan dibayar sekiranya orang yang diinsuranskan membunuh diri (sama ada waras atau tidak waras) atau meninggal dunia akibat keadaan sedia ada dalam tempoh 12 bulan dari tarikh polisi dikeluarkan atau mana-mana tarikh pengembalian semula yang terkemudian. Sekiranya ia berlaku, polisi akan ditamatkan dan jumlah premium yang dibayar akan dikembalikan tanpa faedah.</p>
Manfaat tambahan kematian akibat kemalangan	<p>Manfaat tambahan kematian akibat kemalangan tidak akan dibayar sekiranya kematian disebabkan secara langsung atau tidak langsung, keseluruhan atau sebahagian, oleh mana-mana satu yang berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Berada di bawah pengaruh dadah atau sebarang narkotik atau disebabkan oleh minuman keras; ii) Melanggar undang-undang (kecuali sebagai pihak yang tidak bersalah) atau ahli organisasi haram; iii) Penyertaan dalam sukan atau hobi atau aktiviti berbahaya; iv) Mencederakan diri sendiri atau bunuh diri, sama ada waras atau tidak waras; atau v) Mogok, rusuhan, rusuhan awam.
Manfaat TPD	<p>Tiada manfaat TPD akan dibayar sekiranya TPD orang yang diinsuranskan disebabkan oleh yang berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Sindrom Kurang Tahan Penyakit (AIDS) atau keadaan/komplikasi berkaitan; ii) Perjalanan melalui udara selain daripada penerbangan komersial; iii) Melanggar undang-undang (kecuali sebagai pihak yang tidak bersalah) atau ahli organisasi haram; iv) Berada di bawah pengaruh dadah atau sebarang narkotik atau disebabkan oleh minuman keras; v) Mencederakan diri sendiri atau bunuh diri, sama ada waras atau tidak waras;

Manfaat	Pengecualian-pengecualian
Manfaat TPD (samb.)	<ul style="list-style-type: none"> vi) Mogok, rusuhan, rusuhan awam; atau vii) Keadaan sedia ada dalam masa 12 bulan dari tarikh polisi dikeluarkan atau tarikh pengembalian semula polisi yang terkemudian.
Pengecualian pembayaran premium (Pelan B)	<p>Tiada premium masa depan akan dikecualikan sekiranya diagnosis penyakit kritikal adalah disebabkan oleh yang berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Sindrom Kurang Tahan Penyakit (AIDS) atau keadaan/komplikasi berkaitan; ii) Keabnormalan sejak lahir; iii) Orang yang diinsuranskan didiagnosis menghidap penyakit kritikal semasa tempoh menunggu; iv) Mencederakan diri sendiri atau bunuh diri, sama ada waras atau tidak waras; atau v) Keadaan sedia ada dalam masa 12 bulan dari tarikh polisi dikeluarkan atau tarikh pengembalian semula polisi yang terkemudian.
Pengecualian pembayaran premium (Pelan C)	<p>Tiada premium masa depan akan dikecualikan sekiranya berlaku kejadian berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) Kematian pemilik polisi akibat bunuh diri (sama ada waras atau tidak waras) atau meninggal dunia akibat keadaan sedia ada dalam tempoh 12 bulan dari tarikh polisi dikeluarkan atau mana-mana tarikh pengembalian semula polisi yang terkemudian; ii) Pemilik polisi mengalami TPD yang disebabkan oleh mana-mana satu yang berikut: <ul style="list-style-type: none"> a) Sindrom Kurang Tahan Penyakit (AIDS) atau keadaan/komplikasi berkaitan; b) Perjalanan melalui udara selain dari penerbangan komersial; c) Melanggar undang-undang (kecuali sebagai pihak yang tidak bersalah) atau ahli organisasi haram; d) Berada di bawah pengaruh dadah atau sebarang narkotik atau disebabkan oleh minuman keras; e) Mencederakan diri sendiri atau bunuh diri, sama ada waras atau tidak waras;

Manfaat	Pengecualian-pengecualian
Pengecualian pembayaran premium (Pelan C) (samb.)	<ul style="list-style-type: none"> f) Mogok, rusuhan, rusuhan awam; atau g) Keadaan sedia ada dalam masa 12 bulan dari tarikh polisi dikeluarkan atau tarikh pengembalian semula polisi yang terkemudian. <ul style="list-style-type: none"> iii) Pemilik polisi didiagnosis menghidap penyakit kritikal yang disebabkan oleh mana-mana satu yang berikut: <ul style="list-style-type: none"> a) Sindrom Kurang Tahan Penyakit (AIDS) atau keadaan/komplikasi berkaitan; b) Keabnormalan sejak lahir; c) Pemilik polisi didiagnosis menghidap penyakit kritikal semasa tempoh menunggu; d) Mencederakan diri sendiri atau bunuh diri, sama ada waras atau tidak waras; atau e) Keadaan sedia ada dalam masa 12 bulan dari tarikh polisi dikeluarkan atau tarikh pengembalian semula polisi yang terkemudian.
Tempoh menunggu	Tempoh menunggu bermaksud 30 hari dari tarikh polisi dikeluarkan untuk semua penyakit kritikal kecuali Kanser, Pembedahan Pintasan Arteri Koronari, Serangan Jantung dan Penyakit Arteri Koronari Serius yang akan tertakluk kepada tempoh menunggu selama 60 hari.
Keadaan sedia ada	<p>Keadaan sedia ada bermaksud sebarang kecederaan, penyakit, keadaan atau gejala yang wujud dalam tempoh 12 bulan sebelum tarikh polisi dikeluarkan atau tarikh pengembalian semula polisi terakhir, yang mana kemudian, di mana:</p> <ul style="list-style-type: none"> i) rawatan, perubatan, nasihat atau diagnosis telahpun dicadangkan atau diterima; ii) seseorang yang biasa dan waras yang mengalami sebarang kecederaan, penyakit, keadaan atau gejala seharusnya telah mendapatkan nasihat ataupun rawatan yang sepatutnya untuk kesihatannya; atau iii) kewujudannya telah anda ketahui, sama ada telah atau tidak, rawatan, perubatan, nasihat atau diagnosis dicadangkan atau diterima.

Nota-nota penting

- 1) Ini adalah risalah produk dan bukan dokumen polisi. Sila rujuk kepada Ilustrasi Jualan dan Dokumen Keterangan Produk untuk maklumat lanjut mengenai pelan ini dan juga dokumen-dokumen polisi untuk terma-terma dan syarat-syarat lengkap di bawah pelan ini. Maklumat yang terkandung di dalam risalah ini boleh diubah tanpa memberi sebarang notis.
- 2) Anda seharusnya berpuas hati bahawa pelan ini memenuhi keperluan anda dan memastikan bahawa premium yang perlu dibayar di bawah pelan ini adalah amaun yang anda mampu bayar.
- 3) Anda boleh membatalkan polisi anda dalam tempoh 15 hari selepas ia dihantar dan amaun bayaran balik yang anda terima adalah premium yang telah anda bayar ditolak sebarang perbelanjaan yang ditanggung untuk sebarang pengunderitan perubatan yang diperlukan.
- 4) Anda diberikan tempoh tenggang selama 30 hari dari tarikh akhir pembayaran premium yang berikut. Jika anda tidak membayar premium dalam tempoh tenggang 30 hari dari tarikh premium patut dibayar dan sekiranya polisi ini telah mencapai nilai tunai yang mencukupi, polisi anda akan terus berkuatkuasa di bawah peruntukan pinjaman premium automatik. Perlindungan anda kekal berkuatkuasa sehingga nilai tunai anda tidak mencukupi untuk membayar premium yang tertunggak. Polisi anda akan tamat selepasnya.
- 5) Sekiranya anda membatalkan polisi anda pada tahun-tahun awal, anda mungkin mendapat kembali amaun yang kurang daripada jumlah yang telah anda bayar.
- 6) Polisi ini boleh diserahkan untuk mendapat nilai tunai yang kami tetapkan menolak sebarang keberhutangan, asalkan premium telah dibayar selama 36 bulan atau lebih, sewaktu polisi ini berkuatkuasa.
- 7) Kadar premium adalah dijamin sepanjang tempoh polisi.
- 8) Amaun premium yang dibayar layak mendapat pelepasan cukai pendapatan, tertakluk kepada Lembaga Hasil Dalam Negeri.

- 9) Semua cukai, termasuk tetapi tidak terhad kepada sebarang cukai barang dan perkhidmatan, dan/atau lain-lain bentuk cukai jualan atau kepenggunaan, sama ada yang berkuatkuasa pada masa ini atau dilaksanakan selepas tarikh polisi akan dikenakan mengikut undang-undang yang berkenaan pada kadar semasa. Jika perlu, Sun Life Malaysia Assurance Berhad (Sun Life Malaysia) akan meminda terma-terma polisi untuk mengambil kira cukai-cukai sedemikian.
- 10) Anda hendaklah memastikan bahawa maklumat penting mengenai pelan ini telah dimaklumkan kepada anda dan anda memahami maklumat tersebut. Sekiranya terdapat keraguan, anda hendaklah mendapatkan penjelasan daripada wakil kami yang dibenarkan.
- 11) Pelan ini diunderait oleh Sun Life Malaysia Assurance Berhad [Nombor Pendaftaran: 199001005930 (197499-U)], penanggung insurans yang berdaftar dengan Bank Negara Malaysia di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013.
- 12) Pelan ini diedarkan oleh CIMB Bank Berhad 197201001799 (13491-P) dan berpejabat di Aras 17 Menara CIMB, No 1 Jalan Stesen Sentral 2, Kuala Lumpur Sentral, 50470 Kuala Lumpur.

Untuk maklumat lanjut, layari www.cimb.com.my, hubungi **+603 6204 7788** atau kunjungi mana-mana cawangan CIMB Bank di seluruh negara.

Berhubunglah dengan kami di:



Diunderait oleh



Sun Life Malaysia Assurance Berhad
Nombor Pendaftaran: 199001005930 (197499-U)
Aras 11, 338 Jalan Tuanku Abdul Rahman
50100 Kuala Lumpur, Malaysia
Telefon (603) 2612 3600 Faksimili (603) 2698 7035
Talian Khidmat Pelanggan Careline 1300-88-5055
sunlifemalaysia.com

Usahasama di antara Sun Life Assurance Company of Canada dan
Renggis Ventures Sdn Bhd

什么是Sun SaveAssured?

Sun SaveAssured是一个独特的非分红储蓄保险计划：

- 期满时保证退还100%应付保费总额，同时所给付的保证回酬可高达应付保费总额的78%*。
- 提供108%投保额予死亡和完全及永久残障 – 意外死亡将获双倍赔偿。
- 提供保费豁免利益(WOP)的附加保险选项，以确保在受保期内持续享有保障。

总而言之，Sun SaveAssured让您高枕无忧地欢度每一天，并协助您拥有一个更美好的未来。

* 30年的保费缴付期为例

三个计划供您选择：

A 计划	提供死亡与完全及永久残障为基本保障，以及期满利益加上保证回酬。
B 计划	提供死亡与完全及永久残障为基本保障，以及期满利益加上保证回酬** + 受保人保费豁免保障。
C 计划	提供死亡与完全及永久残障为基本保障，以及期满利益加上保证回酬** + 保单持有人(非受保人)***保费豁免保障。

** 包括未来被豁免的保费

***具备可保权益

关于Sun SaveAssured的更多详情

此项计划为您提供以下利益：

期满	100%应付保费总额及保证回酬	
	保单期限 (年)	保证回酬 (按应付保费总额之比率)
15	28%	
20	38%	
25	58%	
30	78%	

若保单被豁免保费，应付保费总额将包括所豁免的保费。
(不包括政府服务税)

死亡(所有因素)	108%的投保额或现金价值或实缴保费总额 [#] , 视何者为高。
死亡(意外因素)[~]	额外108%的投保额。
完全及永久残障利益^{~(所有因素)}	108%的投保额或现金价值或实缴保费总额 [#] , 视何者为高。
保费豁免	<p>B计划：保单持有人=受保人 若受保人被诊断患上36种严重疾病中的任何一种，未来的保费将被豁免。</p> <p>C计划：保单持有人≠受保人[~] 若保单持有人不幸死亡、完全及永久残障或被诊断患上36种严重疾病的任何一种，未来的保费将被豁免。 (此保费豁免利益不包括受保人)</p>

- [#] 若保单被豁免保费，实缴保费总额将不包括所豁免的保费。
- [~] 意外死亡的额外利益与完全及永久残障的保障将在受保人65岁生日后的保单周月日失效。
- [~] 保单持有人的保费豁免保障将在保单持有人75岁生日后的保单周月日失效。保费豁免保障下的完全及永久残障利益将在保单持有人65岁生日后的保单周月日失效。

投保额

若投保额介于RM50,000至RM250,000，只需回答简单的健康问卷即可轻松投保。

若投保额超过RM250,000则需达到完整的核保要求。

保费缴付期及付款方式

保费缴付期的时间长度与保单期限相同。您可选择通过信用卡或自动转账以每个月、每三个月、每半年或每年付款一次的方式缴付保费。

保单期限

您可自由选择为期15、20、25或30年的保障期限。

计划类型

您可依据个人需求选择不包括保费豁免保障的基本计划(A计划)或是包括保费豁免保障的基本计划(B和C计划)。

投保资格(依据上一个生日年龄)

	受保人	保单持有人
最低投保年龄	18岁	18岁
最高投保年龄	55岁	55岁
最高期满年龄	75岁	75岁

保费豁免之后的期满利益有多少呢？

若在保单期限内申请保费豁免索偿，而后所需缴付的保费被豁免，则期满利益将包括未来已被豁免的保费。

例子

一位35岁的受保人，其保单期限为25年，投保额则为RM75,000。

每月保费	: RM244.20
保单期限	: 25年
计划	: B计划
第8年被诊断患上严重疾病	: 剩余17年的保费将全数被豁免
期满时所支付的数额^{##}	: 115,750.80 (RM244.20 × 25年 × 12个月 × 158%)

^{##} 假设受保人在期满时仍健在

佣金

以下例子为一位35岁的受保人，选择投保B计划，其保单期限为25年，而投保额则为RM75,000。

常年每月保费的总额 = RM2,930.40

保单年	佣金	
	用以支付佣金的 所扣保费比率 (%)	每年实际数额 (RM)
1	25	732.60
2	15	439.56
3	15	439.56
4	5	146.52
5	5	146.52
6	5	146.52
7	5	146.52
8	5	146.52
9	5	146.52
10	5	146.52

此计划的佣金将由保单持有人承担并从保费中支付予联昌银行，唯联昌银行需符合Sun Life Malaysia所设下的标准资格。

不受保事项

(注：以下不受保项目未尽详述，请参阅保单文件以获知详细的不受保情况。)

利益	不受保事项	利益	不受保事项
死亡利益	如果受保人在保单发出日或任何之后的复效日算起的12个月内因自杀(无论神智清醒或精神失常)或既有病症而死亡，将不给付死亡利益。在这情况下，保单将被终止并全数退还已缴付但不含利息之保费。	保费豁免 (C 计划)	若因以下原因，将不豁免未来需缴之保费： i) 保单持有人在保单发出日或任何之后的复效日算起的12个月内自杀身亡(无论是神智清醒或精神失常)或因既有病症而死亡； ii) 保单持有人因以下原因而导致完全及永久残障： a) 获得性免疫缺陷综合症(艾滋病)或相关综合症 / 症状； b) 除了商业航空之外的空中飞行； c) 违反法律(除非是不知情的一方)或是非法组织的成员； d) 受到毒品或任何麻醉药品影响或酒精中毒； e) 在神智清醒或精神失常的状态下自残而受伤或自杀； f) 罢工、暴乱和民事骚乱；或 g) 从保单发出日或任何之后的复效日算起的12个月内的既有病症。 iii) 保单持有人因以下原因而被诊断患上严重疾病： a) 获得性免疫缺陷综合症(艾滋病)或相关综合症 / 症状； b) 先天性异常； c) 保单持有人在等待期间被诊断患上严重疾病； d) 在神智清醒或精神失常的状态下自残而受伤或自杀；或 e) 从保单发出日或任何之后的复效日算起的12个月内的既有病症。
额外意外死亡利益	如果因为以下任何直接或间接、完全或部分的原因造成意外死亡，额外意外死亡利益将不理赔： i) 受到毒品或任何麻醉药品影响或酒精中毒； ii) 违反法律(除非是不知情的一方)或是非法组织的成员； iii) 参予任何危险运动或消遣或活动； iv) 在神智清醒或精神失常的状态下自残而受伤或自杀；或 v) 罢工、暴乱和民事骚乱。		
完全及永久残障利益	如果因为以下原因造成受保人完全及永久残障，完全及永久残障利益将不理赔： i) 获得性免疫缺陷综合症(艾滋病)或相关综合症 / 症状； ii) 除了商业航空之外的空中飞行； iii) 违反法律(除非是不知情的一方)或是非法组织的成员； iv) 受到毒品或任何麻醉药品影响或酒精中毒； v) 在神智清醒或精神失常的状态下自残而受伤或自杀； vi) 罢工、暴乱和民事骚乱；或 vii) 从保单发出日或任何之后的复效日算起的12个月内的既有病症。		
保费豁免 (B 计划)	如果因为以下原因而被诊断患上严重疾病，未来所有保费则不得免除： i) 获得性免疫缺陷综合症(艾滋病)或相关综合症 / 症状； ii) 先天性异常； iii) 受保人在等待期间被诊断患上严重疾病； iv) 在神智清醒或精神失常的状态下自残而受伤或自杀；或 v) 从保单发出日或任何之后的复效日算起的12个月内的既有病症。	等待期	等待期是指从保单发出日起的30天内，适用于所有严重疾病，至于癌症、需要动手术的冠状动脉疾病、心脏病和严重冠状动脉疾病，则需要60天的等待期。
		既有病症	既有病症是指在保单发出日或复效日(视何者为后)之前的12个月内已经存在的任何伤病、疾病、病症或症状： i) 已经寻找或接受治疗、药物治疗、咨询或诊断； ii) 作为一名正常而谨慎的人，在面对伤病、疾病、病症或症状时会针对自身的健康状况寻求咨询或治疗； iii) 您已知道病症的存在，不管您是否已寻求或接受治疗、药物治疗、咨询或诊断。

重要注释

- 1) 这是一份产品简介手册，并非保单文件。请参阅利益说明和产品披露说明以获知更多有关此计划和保单文件的详细资讯，进而全面了解这项计划完整的条款与条件。本册子所含的资料可在无预先通知的情况下被修改。
- 2) 您必须确认此计划符和您的需求，而计划所须缴付的保费也是您所能负担的。
- 3) 您可在保单发出后的15天内做出取消，已缴付的保费将在扣减任何医疗核保所需的相关开支后退还给您。
- 4) 您将获得30天宽限期让您缴清所须缴付的保费。若您没有在30天宽限期内依时缴清所须缴付的保费而此保单还备有现金价值，您的保单将在自动保费贷款情况下持续生效。此保障将持续生效直到您的现金价值不足以支付所须缴付的保费之时，您的保单将会失效。
- 5) 若在保单生效初期断保，您可取回的数额可能会比已缴付的数额来得低。
- 6) 若您提早终止保单，在保费缴付了至少36个月和保单依然生效的情况下，此保单将累积由我们决定的现金值，并扣除任何债务。
- 7) 保费率在保单期限内受到保证。
- 8) 已缴付的保费数额可享有所得税减免，惟受制于内陆税收局的决定。
- 9) 所有税费，包括但不限于任何消费税，和/或其他形式的销售或消费征税，不论目前经已实施，或在保单生效日期之后才实施，将一律依据法定税率进行收费。如有必要，Sun Life Malaysia Assurance Berhad (Sun Life Malaysia)将修改保单条款，以纳入任何相关税收项目。
- 10) 您应该确保您获取及理解此计划的重要资讯。如有任何不明确的地方，您应向我们的授权代表寻求说明。
- 11) 这项保单是由Sun Life Malaysia Assurance Berhad [注册号码: 199001005930 (197499-U)] 承保，这是一家根据2013年金融服务法令向马来西亚国家银行注册成立的保险公司。
- 12) 此计划是由联昌银行(CIMB Bank Berhad) 197201001799 (13491-P) 所销售，地址为: 17th Floor Menara CIMB，No 1 Jalan Stesen Sentral 2，Kuala Lumpur Sentral，50470 Kuala Lumpur。

欲知更多详情，请浏览www.cimb.com.my，致电+603 6204 7788

或亲临我们遍布全国的任何CIMB Bank分行洽询。

请登录此网站与我们联系:

 CIMB Malaysia  CIMB_Assists

承保公司



Sun Life Malaysia Assurance Berhad

注册号码 : 199001005930 (197499-U)

Level 11, 338 Jalan Tuanku Abdul Rahman
50100 Kuala Lumpur, Malaysia

电话 : (603) 2612 3600 传真 : (603) 2698 7035

客户热线 : 1300-88-5055 sunlifemalaysia.com

由Sun Life Assurance Company of Canada和Renggis Ventures Sdn Bhd合作成立的联营公司



SUN SAVEASSURED

**Memberikan anda
perlindungan dan
pulangan maksimum**

为您提供至高收益及保障

MEMACU ➔ Kehidupan Anda

 **CIMB BANK**